
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 13. februar 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 147
Forslag til lov om jordbrugets anvendelse af gødning og om næringsstofreducerende til-

tag.

Af miljø- og fødevareministeren (Jakob Ellemann-Jensen)

Spørgsmål 3

I pressemeddelelsen ”Ellemann-Jensen: Vi skal nå målene for vandmiljøet” bragt den 14.

januar 2019 på mfvm.dk udtaler ministeren i forbindelse med offentliggørelsen af den nye

NOVANA rapport, at ”Vi har klare mål om en forbedring af vandmiljøet, og dem skal vi

selvfølgelig nå” (https://mfvm.dk/nyheder/nyhed/nyhed/ellemann-jensen-vi-skal-naa-maa-

lene-for-vandmiljoeet/). Vil ministeren oplyse, hvilke mål for vandmiljøet ministeren me-

ner, at vi skal nå, og vil ministeren samtidig oplyse, hvorvidt dette stemmer overens med

målet i Vandrammedirektivet om god økologisk tilstand, hvilket indebærer at Danmark

skal nedbringe kvælstofudledningen til 42.000 t. kvælstof årligt i 2027, og vil ministeren

endelig oplyse, hvordan L147 bidrager til dette?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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